
 
 
 
 

Protokoll 
Styrelsemöte måndagen den 20 mars 2017 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Stig Olsson (SO), Göran Tärnqvist 
(GT) Elin Tärnqvist (ET), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL).  
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön och sedan delade GT sina svar på frågorna: Vad är du tacksam för? Vad är 
en utmaning i ditt liv just nu? och Hur har du det med Gud? Efter det bad vi för varandra och för 
mötet. 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg. 
 
4. Föregående protokoll 
Protokollet lades till handlingarna efter genomgång.  
 
5. Jonas 
JL berättade om det dop som kommer att hållas under kommande söndag.  
 
JL vidarebefordrade en fråga om att följa med till Equmeniakyrkans kyrkokonferens under 
kristihimmelsfärdshelgen. Styrelsen bad JL skriva om detta i veckomailet.  
 
6. Diakoni 
Planering våren: Vi har haft ett ”Möte med” och ett till var inbokat, men vi ser i dagsläget inte vem vi 
ska fråga efter att vi fått ett återbud. AD och JL föreslog att istället mötas till en församlingsafton där 
vi pratar igenom läget i församlingen. Styrelsen beslutade att ersätta ”Möte med” med ett samtal i 
församlingen om interna frågor. Samlingen flyttades till kl 10. 
 
Våra asylsökande: återberättade också det samtal som hållits föregående vecka om hur vi förhåller 
oss till de besked som våra asylsökande vänner snart får. De som får stanna vill vi fira, de som får 
avslag vill vi lyssna på. Vill de ha fortsatt kontakt? Vill de ha hjälp med att läsa igenom papperen? Vi 
kommer inte, utifrån de omständigheter vi känner nu, att erbjuda oss att gömma några flyktingar. 
Om några får tillfälliga uppehållstillstånd vill vi försöka hjälpa till att hitta korta jobb som kan 
användas i ett CV.  
 
Vision & vägmärken 2017 – Vi vill leva öppna för människor: JL ledde ett samtal utifrån våra 
vägmärken som började i en tillbakablick på samtalet förra styrelsemötet. Styrelsen beslutade att ta 
upp frågan om hur vi ber med varandra på mötet den 2/4. Vi fortsatte med samtalet om att leva 
öppna för människor. Styrelsen pratade bland annat om viktiga relationer utanför församlingen. 
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7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 96 814kr, och kostnader på 93 013kr, vilket ger ett 
resultat på 3 801 kr. Vi ser med tacksamhet att vi fortsätter ligga över vår insamlingsbudget, trots att 
vi höjt den.  
 
Hemsidan – predikan som ljudfil: JL lyfte frågan om vi skall lägga ut någon predikan på hemsidan för 
att ge dem som möjligen är nyfikna på att komma en hint om hur en predikan hos oss kan låta. JÖ 
föreslog att istället göra en kort film som välkomnar till församling och gudstjänst. Styrelsen uppdrog 
åt JÖ att titta på detta tillsammans med Gustav Örnberg.  
 
Ombyggnad cafédelen: RD och JL träffade under veckan som gick Tina Edenvik från Brand design 
studios, som har tillfrågats om att komma med input på disponering av rummet och materialval. RD 
redogjorde för mötet och visade styrelsen ett nytt förslag med ett öppet kök och bibehållna 
yttermått. Tina Edenvik kommer att återkomma med en offert för förslag på möblering och material.  
 
Finansiering – sälja tomter: RD har tittat på planer för Kumla kommun och marken är tänkt för 
bostadsbebyggelse. Samtal fördes i styrelsen som landade i att avvakta med tomterna tills vi ser vad 
ombyggnationerna kostar.  
 
8. Övriga frågor 
Policy uppvaktningar: JL redogjorde för läget med uppvaktningar under året.  
 
Utrymning: JÖ ställde frågan om hur vi hanterar exempelvis en utrymning. JÖ skapar rutiner och 
material för ett sådant arbete. 
 
10. Nästa sammanträde 
Onsdgen den 19/4 kl 19.00 i Nävestakyrkan 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


